
E R P  M A N A G E R / L E A D  E R P  C O N S U L T A N T  -  M I C R O S O F T 
D Y N A M I C S  N A V / B U S I N E S S  C E N T R A L  ( M / F / D )

Gloster is a global manufacturer and supplier of inspir ing luxury outdoor furniture. We have entit ies in Germany, Indonesia, the United Kingdom and 
the United States. Our employees share a passion for satisfying our discerning customers with innovation, design and quality.

For our location in Lüneburg (Germany) we are immediately looking for an experienced ERP Manager/Microsoft Business Central Analyst to join our 
team. The successful candidate wil l  have a comprehensive understanding of the Microsoft Business Central platform and wil l  be responsible for 

analyzing business requirements and implementing solutions on this platform.
 

RESPONSIBILITIES
Analyzing business requirements and translating them into functional and technical specif ications

Designing and implementing solutions using the Microsoft Business Central platform
Configuring and customizing the ERP platform to meet specif ic business requirements

Working closely with the company’s stakeholders and involved Microsoft partners to ensure that solutions are del ivered on t ime and to a high quality
Troubleshooting and resolving technical issues related to the Microsoft Business Central platform

Working as part of a team to promptly and effectively help users
Maintaining current knowledge of the Microsoft Business Central platform and new developments in this area

REQUIREMENTS
Bachelor ’s degree in computer science, business or a related f ield

At least 3 years of experience as a Microsoft Business Central Analyst or in a similar role
Comprehensive knowledge of the Microsoft Business Central platform and its functions

Strong problem-solving ski l ls and abil i ty to troubleshoot technical issues
Excellent communication and interpersonal ski l ls

Abil i ty to work independently and as part of a team
Flexibi l i ty and wil l ingness to learn new technologies and ski l ls

The successful applicant wil l  have the opportunity to work within a dedicated, small team and contr ibute to the development of innovative solutions 
using the Microsoft Business Central platform.

 
WE OFFER

A fr iendly, family-l ike atmosphere and a motivated, open-minded team.
Modern working environment.
A chal lenging and varied job.

Free lunch canteen and drinks.
Flat hierarchies.

INTERESTED?
Then please send us your application including your curr iculum vitae and salary expectation

as well as your earl iest possible start ing date to job@gloster.com

GLOSTER FURNITURE GmbH
Zeppelinstraße 22 · 21337 Lüneburg

Tel. 04131/28753-53 · www.gloster.com



E R P  C O N S U L T A N T  /  E R P  M A N A G E R  –  M I C R O S O F T 
D Y N A M I C S  N A V /  B U S I N E S S  C E N T R A L  ( M / W / D )

Gloster ist ein weltweit agierender Herstel ler und Lieferant von inspir ierenden Luxus-Outdoormöbeln. Wir haben Niederlassungen in Deutschland, 
Indonesien, Großbritannien und den USA. Unsere Mitarbeiter tei len die Leidenschaft, unsere anspruchsvollen Kunden mit Innovation, Design und 

Qualität zufr ieden zu stel len.

Für unseren Standort in Lüneburg suchen wir einen erfahrenen ERP-Manager / Microsoft Business Central Analysten zur Verstärkung unseres Teams. 
Der erfolgreiche Kandidat verfügt über ein umfassendes Verständnis der Microsoft Business Central-Plattform und ist für die 

Analyse von Geschäftsanforderungen und die Implementierung von Lösungen auf dieser Plattform verantwortl ich.
 

VERANTWORTLICHKEITEN UND AUFGABEN
Analysieren von Geschäftsanforderungen und deren Umsetzung in funktionale und technische Spezif ikationen

Entwurf und Implementierung von Lösungen unter Verwendung der Microsoft Business Central-Plattform
Konfigurieren und Anpassen der ERP-Plattform zur Erfül lung spezif ischer Geschäftsanforderungen
Enge Zusammenarbeit mit den Stakeholdern des Unternehmens und involvierten Microsoftpartnern

Fehlerbehebung und Lösung von technischen Problemen im Zusammenhang mit der Microsoft Business Central-Plattform
Zusammenarbeit im Team, um den Anwendern zeitnah und effektiv zu helfen

Aufrechterhaltung aktuel ler Kenntnisse über die Microsoft Business Central-Plattform und neue Entwicklungen in diesem Bereich
Planungs- und Ausführungsverantwortung von Projekten unter Erstel lung eines geeigneten Reportings 

VORAUSSETZUNGEN
Bachelor-Abschluss in Informatik, Wirtschaft oder einem verwandten Fachgebiet

Mindestens 3 Jahre Erfahrung als Microsoft Business Central Analyst oder in einer ähnl ichen Funktion
Umfassende Kenntnisse der Microsoft Business Central-Plattform und ihrer Funktionen

Ausgeprägte Problemlösungsfähigkeiten und die Fähigkeit, technische Probleme zu beheben
Ausgezeichnete kommunikative und zwischenmenschliche Fähigkeiten

Fähigkeit, unabhängig und im Team zu arbeiten
Flexibi l i tät und Bereitschaft, neue Technologien und Fähigkeiten zu erlernen

Der erfolgreiche Bewerber hat die Möglichkeit, innerhalb eines engagierten, kleinen Teams zusammenzuarbeiten und zur Entwicklung innovativer 
Lösungen unter Verwendung der Microsoft Business Central-Plattform beizutragen. 

 
WIR BIETEN

Ein freundliches, famil iäres Miteinander sowie ein motiviertes, aufgeschlossenes Team
Modernes Arbeitsumfeld

Eine anspruchsvolle, abwechslungsreiche Tätigkeit
Kostenfreie Mittagskantine und Getränke

Flache Hierarchien

INTERESSE?
Dann sende gerne deine Bewerbungen inkl. Lebenslauf und Angabe der Gehaltsvorstel lung

sowie deinem frühestmöglichen Arbeitsbeginn an job@gloster.com

GLOSTER FURNITURE GmbH
Zeppelinstraße 22 · 21337 Lüneburg

Tel. 04131/28753-53 · www.gloster.com


